



#### AMUT spa

Via Cameri, 16 - 28100 NOVARA - Italy

Tel: +39 0321 6641

Fax: +39 0321 474200

E-mail: amut@amut.it

Website: www.amut.it

Local Agent: **Shanghai Route Technology Co., Ltd**

Unit 24G, Tower 2#, Circleline Plaza No. 515,

Yishan Rd - 200235 Shanghai

Tel : +86 021 5448 2296

Fax : +86 021 5448 4297

E-mail: route\_tech@126.com

AMUT enjoys a great reputation among the manufacturers of plants for the extrusion and thermoforming of thermoplastic materials and is a point of reference for everyone in this field. The prestige built up by AMUT is based on 50 years of experience, an unchanged enthusiasm for its job and the professionalism of a production staff which consists of the most highly skilled engineers, technicians and workers.

AMUT公司由于在热塑料材料的挤压和热成形技术上的优异表现,受到了机械设备生产商的普遍赞誉,已成为该行业的典范。AMUT创造的辉煌代表了我们的50年的经验和包括高级专家,技术人员和工人在内的全体员工不懈努力的结果。



#### BG PLAST srl

Via Venezia - 21050 MARNATE (Va) - Italy

Tel: +39 0331 365865

Fax: +39 0331 365829

E-mail: info@bgplast.it

Website: www.bgplast.it

BG PLAST, founded in 1987, manufactures high technology extrusion lines for foils and sheets with productivity up to 3000kg/h, speed 30-40mt/min, width up to 6mt.

Its production range includes complete extrusion lines for:

- PVC film, foil and sheets
- Single and co-extruded foil, with various layers for thermoforming, also from 100% PET bottle scraps
- Single and co-extruded sheets
- PC/PMMA/PETG optical quality sheets
- Hollow sheets, single and co-extruded
- Coated carpet and textile
- HDPE dimpled sheet
- HDPE "T-Grip" sheets

Extruders have diameter 35-180mm with L/D from 25 to 40.



BG PLAST公司成立于1987年,主要生产金属箔的高技术挤压生产线。生产能力达到每小时3000公斤,每分钟30至40米,宽达6米。

其生产范围包括以下产品的全套生产线:

1. PVC薄膜、金属箔。
2. 多层热成形单面及共挤挤压金属箔,百分之百来自废弃瓶的聚脂材料。
3. 单面及共挤薄片。
4. 聚碳酸酯、有机玻璃、聚脂高质量光学片。
5. 单面及共挤挤压中空板。
6. 喷塑毛毯及纺织品。
7. 高密度聚乙烯凹纹板。
8. 高密度聚乙烯T型把手。
9. 挤压机直径 35-180毫米,升阻比25 至 40。



#### BREVINI FLUID POWER spa

Via Natta 1 - 42100 REGGIO EMILIA - Italy

Tel: +39 0522 748700

Fax: +39 0522 748750

E-mail: info@brevinifluidpower.com

Website: www.brevinifluidpower.com

Local Branch: **Brevini Fluid Power Beijing Co Ltd**

San Hao Yuan, Dong Yuan, Beiyuan Cun, Chaoyang

District, 100012 Beijing - China

Tel: +86 10 5137 2470

Fax: +86 10 5137 2474

E-mail: bjhp@hydr-app.com.cn

Website: www.hydr-app.com.cn

Brevini Fluid Power S.p.A is a new organization created by six fluid power companies which have been operating successfully in the fluid power business for over 30 years.

The main aim is to utilize synergies and share know-how in organizing, business and technical fields, widening our offer from components to hydraulic integrated systems. Our philosophy (meet your hydraulic needs easily) means to make it easy for customers to choose components, product packages or mechatronic systems that will improve the performance of their machines. In this way, we help our partners fully develop their potential. Our customers' growth is our growth.

布雷维尼液压流体动力集团简介

布雷维尼液压流体动力集团是由6个在液压流体动力领域成功运营超过30年的液压公司所组成成液压工业集团。

企业机制的合理组合,使我们对客户的服务能力从提供单独的液压元件上升到提供完整的液压系统和整体解决方案。

轻松满足客户的液压需求是企业的宗旨;充分发挥我们的技术优势,协助客户改进产品的性能,使其产品更具竞争力是我们的目标;与客户共同成长是我们的目的。



#### CALF spa

Via E. Fermi 5, 42027 MONTECCHIO E. - (Re) - Italy

Tel: +39 0522 86721

Fax: +39 0522 867399

E-mail: aburani@calfspa.it

Website: www.calfgroup.com

Local Branch: **Calf Asian Service**

22, Exhibition Road, Handan, Hebei Province, People's Republic of China

Tel: +86 310 3066879

E-mail: calfasian@gmail.com

CALF was founded as an artisan company in 1960 by a group of experts, and through the years has industrially developed expanding and strengthening its production. They are constantly researching new technology being a guarantee for a greater foothold on both the national and international markets. At present the company develops its industrial activities from the factory in Montecchio Emilia (RE) with 150 employees over an area of 25,000m<sup>2</sup>, 15000 of which covered, with highly technological tooling machines and work stations. In the last few years the company has made significant investments to improve their production organization with a radical renewal of their machines.

Calf produces decoration machines, offset and screen printing on a wide range of supports. Calf also produces different complex machines for packaging for third party.

CALF公司作为一家工艺公司,于1960年由多名专家联合组建。通过多年持续发展,公司生产能力已不断扩大和加强。公司以技术研发为依托,为立足于国际国内市场提供了保障。目前,公司通过意大利Montecchio Emilia工厂从事产品生产,员工人数达150名,工厂面积达25,000平方米,其中,技术先进型机床和车间占地面积达15,000平方米。近年来,公司进行了大量投入,以机械设备更新换代为依托,以实现生产组织优化。

CALF公司专业生产装饰机、胶印机、丝印机并提供相关技术支持。同时,我们还为第三方包装生产各类技术先进型机械。



#### COLINES spa

Via Buonarroti 27/29, 28060 NIBBIA - SAN

PIETRO MOSEZZO (No) - Italy

Tel: +39 0321 486311

Fax: +39 0321 486355-6

E-mail: info@colines.it

Website: www.colines.it